
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ
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Από το υπ’ αριθ. 10/2011 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας

Αρ. απόφ. 173/2011                                                     
Π ε ρ ί λ η ψ η

Έγκριση σύναψης προγραμματικής σύμβασης μεταξύ του 
Δήμου Βέροιας, των υπολοίπων Δήμων & του Ε.Σ.Δ.Α. Ν. 
Ημαθίας  για την εφαρμογή προγράμματος  ανακύκλωσης 
υλικών συσκευασίας.

         Σήμερα 18 Απριλίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Μ. Δευτέρα και ώρα 15:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων  του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας,  Μητροπόλεως  46,  στο  Δημαρχείο,  ύστερα  από  την  με  ημερομηνία  14-4-2011 γραπτή 
πρόσκληση  του  Προέδρου  που  δόθηκε  σ’  όλους  τους  Συμβούλους,  τους  Προέδρους  Δημοτικών  & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006.
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί  
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  36 μέλη:

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες
1)Δ.  Δάσκαλος,  2)Μ.  Σουμελίδης,  3)Θ.  Θεοδωρίδης,  4)Γ.  Μιχαηλίδης, 
5)Α.  Λαζαρίδης,  6)Ν.  Τσιαμήτρος,  7)Ε.  Αρχοντάκη-Γεωργίου,  8)Π. 
Παυλίδης, 9)Τ. Χατζηαθανασίου, 10)Θ. Αγγελίνας, 11)Λ. Πουλασουχίδης, 
12)Κ.  Βοργιαζίδης,  13)Ν.  Μωυσιάδης,  14)Ν.  Μαυροκεφαλίδης,  15)Χ. 
Γαϊτάνου-Γεωργιάδου,  16)Α.  Καγκελίδης,  17)Μ.  Παπαϊωάννου,  18)Θ. 
Κορωνάς, 19)Κ. Συμεωνίδης, 20)Γ. Κάκαρης, 21)Β. Παπαδόπουλος, 22)Λ. 
Τσαβδαρίδης,  23)Α.  Νεστορόπουλος,  24)Α.  Γκαμπέσης,  25)Κ. 
Κοστογλίδου,  26)Α.  Βεσυρόπουλος,  27)Β.  Γιαννουλάκης,  28)Χ. 
Τσιούντας,  29)Ε.  Γουναράς,  30)Κ.  Παναγιωτίδης,  31)Δ.  Γκέκα,  32)Α. 
Παπαδόπουλος,  33)Σ.  Κουμτσίδης,  34)Ι.  Σοφρόνωφ,  35)Γ.  Ορφανίδης, 
36)Χ. Σαββαϊδου.

Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, Χ. Κούτρας, Π. 
Τσαπαρόπουλος, Κ. Κουτσαντάς, Γ. Σουμπέκας,

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Ι. Λιάτσου, Σ. Κρομμύδας, Η. 
Σοφιανίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Α. Κακαγιάννης, Ι. 
Χειμώνας, Ν. Αγγέλου, Ι. Καπετανίδης, Μ. Τέτος.

Κ. Καπανίδης.

Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Α. Βεσυρόπουλος, Γ. Ορφανίδης.
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 170/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου.
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 172/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης.
4) Κατά τη συζήτηση του 5ου θέματος της ημερήσιας διάταξης προσήλθε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου και αποχώρησε ο κ. Β. Γιαννουλάκης.
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 173/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Κοστογλίδου, Ε. Γουναράς.
6) Κατά τη συζήτηση της αριθ.174/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Γουναράς και αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Καγκελίδης, Μ. Σουμελίδης, Χ. Τσιούντας, Σ.  
Κουμτσίδης, Κ. Παναγιωτίδης, Α. Λαζαρίδης, Χ. Γαϊτάνου, Μ. Παπαϊωάννου, Γ. Μιχαηλίδης, Γ. Κάκαρης, Λ. Πουλασουχίδης.
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 176/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ. Μιχαηλίδης, Μ. Παπαϊωάννου, Χ. Γαϊτάνου, Α. Λαζαρίδης, Β. Γιαννουλάκης.
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 181/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Μ. Σουμελίδης.
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 185/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. Κάκαρης.
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 187/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Γκαμπέσης.
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 191/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Τσιούντας, Σ. Κουμτσίδης.
12) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 194/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Λ. Πουλασουχίδης και αποχώρησε ο κ. Ν. Μωυσιάδης.
13) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 195/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν. Μωυσιάδης και αποχώρησε η κα Χ. Σαββαϊδου.
14) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 196/2011 απόφασης προσήλθε η κα Χ. Σαββαϊδου.
15) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 200/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν. Μωυσιάδης.
16) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 201/2011 απόφασης αποχώρησε η κα Μ. Παπαϊωάννου.
17) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 202/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν. Μωυσιάδης, Μ. Παπαϊωάννου και αποχώρησε ο κ. Α. Νεστορόπουλος.
18) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 204/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Ν. Τσιαμήτρος, Β. Γιαννουλάκης Ι. Σοφρόνωφ.
19) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 205/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν. Μωυσιάδης και προσήλθε ο κ. Α. Νεστορόπουλος.
20) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 216/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Συμεωνίδης.
21) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 225/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Βοργιαζίδης.
22) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 229/2011 απόφασης προσήλθαν  οι κ.κ.Ν. Μωυσιάδης, Κ. Βοργιαζίδης, Κ. Κυριακίδης.
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Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε  υπόψη  του  συμβουλίου  το  από  1-4-2011  εισηγητικό  σημείωμα  του 
αντιδημάρχου Θεόδωρου Θεοδωρίδη, που έχει ως εξής:
            Ο Ενιαίος Σύνδεσμος Διαχείρισης Απορριμμάτων με το υπ’ αριθ. πρωτ. 
73/24-3-2011 έγγραφό του,  μας διαβιβάζει την 6/2011 Απόφαση του Δ.Σ.   Ε.Σ.Δ.Α. 
Ο.Τ.Α. Ν. Ημαθίας, που αφορά  την σύναψη Προγραμματικής  Σύμβασης «Εφαρμογή 
Προγράμματος Ανακύκλωσης στο Νομό Ημαθίας» - μεταξύ του Ε.Σ.Δ.Α. και των 
Δήμων του Νομού – και μας ζητά να τεθεί υπόψη του Δημοτικού Συμβουλίου μας, 
για την λήψη της αντίστοιχης Απόφασης.  

Π α ρ α κ α λ ε ί τ α ι
το Δημοτικό Συμβούλιο ν’ αποφασίσει για την  <<Έγκριση ή μη του σχεδίου της 
Προγραμματικής Σύμβασης «Εφαρμογή Προγράμματος Ανακύκλωσης στο Νομό  
Ημαθίας» –   Ορισμό  μέλους   με  τον  αναπληρωτή  του  στην  Επιτροπή 
παρακολούθησης-  Εξουσιοδότηση  της  Δημάρχου  για  υπογραφή  της 
Σύμβασης>>.

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά.
Σοφρόνωφ: 1) Έστω κι αν βρεθεί ένας άλλος χώρος, θα αντικρίζουμε ξανά το 

ίδιο  χάλι  που  αντικρίζουμε  παραπλεύρως  του  ΧΑΔΑ  Μετοχίου;  Και  αν  υπάρχει 
κάποιος άλλος  χώρος γιατί  σήμερα δε μας  το φέρνετε  εδώ να δούμε ποιος είναι; 
2)Λέτε  ότι  θα  υπάρχουν  οι  απαιτούμενες  προδιαγραφές.  Ποιες  είναι  αυτές  οι 
απαιτούμενες  προδιαγραφές;  Γιατί  νομίζω  πως  χρειάζεται  και  μια  υποστηρικτική 
υπηρεσία  του  δήμου  που  απαιτεί  κάποιο  προσωπικό,  κάποιους  φύλακες  στο 
συγκεκριμένο  χώρο  προκειμένου  να  υποστηριχθεί  η  συγκεκριμένη  διαδικασία.  3) 
Επαρκεί σήμερα ο αριθμός των κάδων που δίνει η Ελληνική Εταιρεία; Οι 1700 κάδοι; 
Πόσοι άραγε από αυτούς είναι ενεργοί; Γιατί το ρωτάω; Γιατί από τη στιγμή που η 
κατεύθυνση  και  η  θέληση,  η  βούληση,  είναι  να  αυξηθεί  ο  αριθμός  των 
ανακυκλώσιμων και να μειωθεί ο αριθμός του όγκου των άλλων απορριμμάτων, άρα 
απαιτείται και μεγαλύτερος αριθμός κάδων και δε μιλάω σε τι κατάσταση βρίσκονται 
αυτοί  οι  κάδοι και  δε μιλάω για το πώς τέλος πάντων εκεί  μέσα βρίσκουμε κάθε 
είδους απορρίμματα. Επίσης, πρέπει να λυθεί το ζήτημα και να έχουμε μια απάντηση. 
Κάθε πότε θα έρχονται να παίρνουν τα ανακυκλώσιμα υλικά; Εγώ έκανα τον κόπο το 
Σάββατο και πήγα στο συγκεκριμένο χώρο. Τα κοντέϊνερ ήταν γεμάτα, η ράμπα του 
τσιμέντου ήταν γεμάτη, και δεν ξέρω αν αυτό έγινε το Σαββατοκύριακο ή σήμερα. 
Υπάρχει κάποια δέσμευση, κάθε πότε θα έρχονται να τα παίρνουν; 4)Το κοστολόγιο 
είναι  240.000,00  €,  από  ό,τι  είδα  για  το  δήμο  Βέροιας  όσον  αφορά  προσωπικό, 
καύσιμα, μια διαδικασία δεν τα θυμάμαι τώρα, τα αναφέρετε αναλυτικά στη σύμβαση 
και  θα  υπάρχει  και  η  παραχώρηση  από  μέρους  της  ελληνικής  εταιρίας  των 
αυτοκινήτων  και  της  μεταφοράς  τους  από εδώ στη Νεοχωρούδα.  Αυτή η εταιρία 
ανακυκλώσιμων, η Ελληνική Εταιρεία, θα έχει κέρδος από όλη αυτή τη διαδικασία; 
Γιατί αυτό το κέρδος δε θα μπορούσε μέσα από έναν ενιαίο κρατικό φορέα να το έχει 
ο δήμος Βέροιας και το παραχωρούμε ως δικαίωμα σε μια ιδιωτική εταιρία; 

Νεστορόπουλος:  1)Κε Αντιδήμαρχε,  από την προγραμματική  σύμβαση δεν 
προκύπτει ότι η Ελληνική Εταιρεία ανακυκλώσιμων υλικών θα εφοδιάσει το δήμο 
μας  με  μπλε  κάδους.  2)από  την  αξιοποίηση,  από  την  εκμετάλλευση  αυτών  των 
ανακυκλώσιμων υλικών ενώ το κόστος για το δήμο Βέροιας θα είναι 239.120,00€, 
ποιο θα είναι το όφελος από την αξιοποίηση όπως είπα και την εκμετάλλευση των 
υλικών αυτών, η αποζημίωση προς το δήμο Βέροιας από την εταιρία.

Θεοδωρίδης: Καταρχάς σας είπα κάτι από την αρχή, το οποίο δεν το πήρατε 
υπόψη σας. Εγώ δεν έχω κάνει κανένα εισηγητικό, μου το φέρανε έτοιμο από τον 
Ε.Σ.Δ.Α. Το ψηφίσατε παρακαλώ, κε Νεστορόπουλε λείπατε εσείς. Αυτό είναι ένα 
εισηγητικό, το οποίο το ψηφίσατε εσείς, ήταν παρών, από ότι βλέπω τους παρόντες 
μόνο ο κ. Τσιούντας, είναι ένα έτοιμο εισηγητικό το οποίο σας είπα έχει τροποποιηθεί 
στη συνέχεια  από εμένα.  Καμία σχέση δεν έχει  με  εμένα αλλά πάνω σ’  αυτά τα 
θέματα θα σας απαντήσω ένα προς ένα. Πάντως δεν είναι δικό μου το εισηγητικό. 
Και μάλιστα θα σας πω και το άλλο. Είναι το ίδιο εισηγητικό το οποίο ο Ε.Σ.Δ.Α. το 
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στέλνει προς τους τρεις δήμους, είναι ακριβώς το ίδιο μετά το δικό μου κτένισμα, όχι 
το αρχικό, άμα θέλετε να σας το δώσω το αρχικό το δικό σας ποιο ήταν, το έχω εδώ 
πέρα. Είναι το ίδιο και προς την Αλεξάνδρεια και προς τη Νάουσα. Εμείς οι τρεις 
δήμοι  δηλαδή  θα  πρέπει  να  αποφασίσουμε  γι’  αυτό  λέμε  και  μια  επιτροπή 
παρακολούθησης, να δούμε στην πορεία μετά τη λήξη της σύμβασης τι μπορούμε να 
κάνουμε πλέον μεταξύ μας γιατί μετά τις 30 Ιουνίου θα πρέπει να αλλάξουν οι όροι, 
θα  πρέπει  να  βρει  ο  κάθε  ένας  νομίζω  κατά  τη  γνώμη  μου  θέση,  το  οποίο  θα 
εναποθέτει  τα  δικά  του  ανακυκλώσιμα  και  δεν  μπορούμε  τα  ανακυκλώσιμα  της 
Αλεξάνδρειας ή της Νάουσας να τα φορτωνόμαστε εμείς και εξαιτίας αυτών δηλαδή 
να έχουμε και ανάλογα υπόλοιπα που θα θέλουν. Θα πρέπει ο καθένας να αναλάβει 
το κόστος της διαχείρισής τους και όχι εμείς. Τώρα, πηγαίνω ένα-ένα θέμα προς την 
κα Σοφρόνωφ. Τι  γίνεται  με τα ανακυκλώσιμα με το χώρο. Ο χώρος πραγματικά 
μέχρι  να  αναλάβω  εγώ,  ή  τουλάχιστον  όταν  ανέλαβα  εγώ,  ήταν  ένα  χάος.  Ενώ 
υπήρχαν ράμπες, είχε φροντίσει ο Ε.Σ.Δ.Α. να τα ρίχνει χύμα εκεί σε ένα χώρο να 
χρησιμοποιεί  φορτωτή ο οποίος φόρτωνε τα κοντέϊνερ  κάτω μαζί με χαλίκια,  δεν 
ξέρω από πού πληρωνόταν, σε μία σύσκεψη που κάναμε πάνω στον Ε.Σ.Δ.Α. και 
ήρθαν από την Αθήνα κάτω, ζήτησα παραστατικά για το πώς πληρωνόταν, κανείς δε 
μου  απάντησε.  Βεβαίως  άλλαξε  το  καθεστώς,  μπήκαμε  στη  διαδικασία, 
τοποθετήθηκαν τα κοντέϊνερ και ρίχνονται κατευθείαν τα ανακυκλώσιμα πάνω στα 
κοντέϊνερ. Όσον αφορά αυτά που είδατε και στις εφημερίδες με τις επιστροφές. Οι 
επιστροφές  των  ανακυκλώσιμων,  των  υπολοίπων  μάλλον,  έχει  σχέση  με  τις 
ποσότητες και με τον έλεγχο που γίνεται κατά καιρούς, τι καθαρότητα υπάρχει ή όχι. 
Επειδή ποσοστιαία πηγαίνουν τα υπόλοιπα, και επειδή δεν μπορούμε να ξέρουμε αν 
εμείς  είμαστε  πιο  καθαροί  από  την  Αλεξάνδρεια,  από  τη  Νάουσα  αναλογικά,  οι 
ποσότητες που επιστρέφονται είναι αναλογικές, έρχονται δεματοποιημένα. Αυτό που 
συνέβη την άλλη φορά και είχε γίνει επέμβαση από τη δική μου τη μεριά με κίνδυνο 
της ζωής μου, δεν ξέρω αν το ξέρετε, για να σταματήσω μια άλλη σχέση, δηλαδή 
αυτά που επιστρεφόταν στην ουσία δεν είχαν σχέση με τα ανακυκλώσιμα αλλά ήταν 
σκουπίδια, έγινε τέλος πάντων, γράφτηκε και στον τύπο, κάποιοι βέβαια μίλησαν και 
για εισαγωγή σκουπιδιών, μόνο που δε μου είπαν ότι εισέπραττα κι εγώ ο ίδιος, τέλος 
πάντων εκείνη  η ιστορία έχει  ακολουθήσει  το δρόμο της,  θα δικαστεί,  κακώς για 
εμένα, έπρεπε ο εισαγγελέας να επιβάλλει στο αυτόφωρο την κράτηση των κυρίων, 
δεν το έχει κάνει, έχει ορίσει δικάσιμη. Σ’ αυτό το θέμα είμαστε εδώ. Παρακάτω, για 
τον χώρο, τι προβλέπουμε μελλοντικά, και πάντοτε με βάση τον σχεδιασμό το δικό 
μας, όχι το σχεδιασμό του Ε.Σ.Δ.Α. του οποίου η ιστορία λήγει σε μερικούς μήνες. 
Εμείς απλώς παίρνουμε μία παράταση, η δική μου σκέψη είναι να οργανώσουμε ένα 
χώρο,  είμαστε  σας  πληροφορώ  στη  διαδικασία  αυτή  κάποιου  τοπογραφικού  που 
γίνεται  στο  Μακροχώρι  σε  μια  θέση  γύρω  στα  300  στρέμματα,  το  τοπογραφικό 
τελειώνει  αυτές  τις  μέρες,  θα  προχωρήσουμε  στη  μελέτη  περιβαλλοντολογικών 
επιπτώσεων,  δε  θα  είναι  δύο  χρόνια,  θα  είναι  προσωρινή  εναπόθεση,  εκεί  θα 
μαζεύονται τα πάντα, θα δούμε πώς θα το πάμε στην πορεία. Δηλαδή ο χώρος αυτός 
κάτω που ρωτάτε, αν είναι ο ίδιος χώρος ή κάποιος άλλος, εδώ ήταν η μεγάλη μου 
διαφωνία, εδώ συμπλήρωσα εγώ τον άλλο όρο που οι κύριοι είχαν ψηφίσει ότι ήταν 
αποκλειστικά ο τόπος εκείνος ο κάδος το ΧΑΔΑ του Μετοχίου που το θεώρησα ότι 
είναι  παράνομος  γιατί  παράνομος  είναι,  δεν  υπάρχει  πουθενά  αλλού,  εκεί 
συμπληρώθηκε από τη μεριά μου, είναι το σημείο που λέει «ή οπουδήποτε αλλού 
κριθεί», είναι ένα από τα σημεία αυτά εδώ, πάμε στο παρακάτω, για τους αριθμούς 
των κάδων, αυτό το θέμα, έχετε απόλυτο δίκιο στην πίεση που υπήρχε από τη δική 
μου τη μεριά, μου λέει ότι πρέπει να διαχειριστούμε καλύτερα το κομμάτι αυτό των 
1700 περίπου κάδων στην πρώτη φάση τουλάχιστον δε διατίθεται η ελληνική εταιρία 
να  μας  δώσει  περισσότερους  κάδους,  εγώ  θέλω  περισσότερους  κάδους  γιατί  του 
χρόνου τέτοιον καιρό ελπίζω ότι θα έχουμε φτάσει αναλογικά να υπερτερήσουν τα 
ανακυκλώσιμα  από  τα  σκουπίδια,  η  άλλη  ερώτηση  ήταν  το  όφελος  στο  δήμο. 
Καταρχάς  η  όλη ιστορία  εδώ πέρα να  ξέρετε  κε  Νεστορόπουλε  είναι  ότι  αυτή  η 
εταιρία ονομάζεται μη κερδοσκοπική και εδώ ήταν η δικιά μου η ερώτηση και πρέπει 
να το ξέρατε κι εσείς αυτό το πράγμα, πώς είναι δυνατό εγώ έκανα τη μια ερώτηση 
ότι σύμφωνα με τη σύμβαση του 2005 το οποίο έχει υπογράψει ο Ε.Σ.Δ.Α. ήμασταν 
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υποχρεωμένοι να πηγαίνουμε σε πρώτη φάση τα ανακυκλώσιμα εμείς στην Κατερίνη, 
ήμασταν υποχρεωμένοι, στην πορεία ξαφνικά μας κάνανε τη χάρη και έρχονται και 
μας τα παίρνουν και μας τα πάνε στη Θεσσαλονίκη, λέω πώς, τι είστε φιλανθρωπικό 
ίδρυμα; Ήρθε ένας κύριος από την Αθήνα, γιατί λέει μας προσβάλλετε, γιατί μιλάμε 
για μια μη κερδοσκοπική οργάνωση, εγώ δεν τα πιστεύω αυτά τα παραμύθια, πιστεύω 
ότι γίνεται κάποιος «τζερτζελές», κάποιος τζίρος, και μέσα από αυτό εδώ βγάζουν 
αυτά  που  βγάζουν.  Είναι  ένα  θολό  τοπίο  η  όλη  ιστορία,  το  μόνο  όφελος  που 
μπορούμε  να  διεκδικήσουμε  εμείς  στην  πορεία  είναι  περισσότερους  κάδους,  δεν 
υπάρχει  κάτι  άλλο,  δεν  γίνεται  μια  σύμβαση  καινούργια  μεταξύ  μας  και  με  την 
Ελληνική Εταιρία η οποία λήγει ούτως ή άλλως 31/12/2011, εγώ είμαι της άποψης 
πρέπει να πάμε σε μια άλλη διαχείριση με τα ανακυκλώσιμα, μακάρι να μπορούμε να 
κάνουμε  από  μόνοι  μας  την  προδιαλογή,  ένα  ΚΔΑΥ  τοπικά  εδώ,  και  να 
προχωρήσουμε  από  μόνοι  μας  στη  διαχείριση,  δεν  ξέρω  αν  μπορούμε  να  το 
καταφέρουμε  στο  χρονικό  διάστημα μέχρι  το  τέλος  του χρόνου,  το  βρίσκω πολύ 
δύσκολο, ούτως ή άλλως υπάρχει σύμβαση που είναι υπογραμμένη και δεν μπορούμε 
να την παραβούμε. Και προς Θεού αυτή τη στιγμή τουλάχιστον,  ενόψει το ότι θα 
πρέπει να πληρώνουμε να κουβαλάμε τα σκουπίδια στην Κοζάνη, δεν είναι δυνατόν 
να ξεφύγουμε από αυτό το πράγμα, δε θέλουμε κι εμείς να φύγουμε από αυτή την 
ελληνική  εταιρία,  υπολειτουργεί,  και  να σας πω και κάτι  τελευταίο για να ξέρετε 
όσον  αφορά  γιατί  Ιωάννα  δεν  παίρνανε  τα  σκουπίδια,  τα  ανακυκλώσιμα,  γιατί 
δυστυχώς υπάρχουν και πολλά σκουπίδια μέσα στους κάδους, και κάπου αλλού έχω 
δει  σε  άλλες  περιοχές  είναι  ακόμη  χειρότερα  από  εδώ,  δηλαδή  αν  πάτε  στη 
Θεσσαλονίκη έχουν μπερδευτεί τελείως τα πράγματα, είναι ότι μετά την επέμβαση τη 
δική μου, ο εργολάβος, που εγώ πιστεύω ότι σαν δήμος πρέπει να προχωρήσουμε και 
σε αγωγή γιατί ξοδεύαμε λεφτά για να τα καλύπτουμε αυτά όλα, αυτή είναι η άποψή 
μου η προσωπική,  πρέπει  να προχωρήσουμε και  προς  τα εκεί,  σήμερα έχω μάθει 
επειδή καθυστερούσαν να έρθουν να πάρουν τα κοντέϊνερ από κάτω και ρωτούσα για 
ποιο  λόγο  το  κάνετε,  έχει  έρθει  η  απάντηση  προς  τον  Ε.Σ.Δ.Α.  αλλά  δεν 
κοινοποιήθηκε  ακόμη  σ’  εμάς,  ότι  τέλος  Απριλίου  λήγει  η  σύμβαση  με  τον 
μεταφορέα, με τον εργολάβο ο οποίος ενδεχομένως επειδή βρίσκεται στο τέλος της 
καριέρας του μας κάνει  κάποια νούμερα,  δυστυχώς αυτή είναι  η πραγματικότητα, 
ζούμε ένα καθεστώς το οποίο εύχομαι να το ξεπεράσουμε, να βρεθεί κάποιος άλλος 
εργολάβος. Να σας πω και κάτι άλλο επάνω στο θέμα της μεταφοράς. Επειδή στο 
θέμα της μεταφοράς ρώτησα πόσο πληρώνετε τον εργολάβο ανά τόνο, μου ανέφεραν 
μια  τιμή  γύρω στα  15,80€  τον  τόνο  στον  εργολάβο,  εγώ πιστεύω ότι  με  τα  δύο 
οχήματα τα οποία φέραμε και με τη βοήθεια κάποιων, νομίζω ότι θα βγάζουμε και 
λεφτά  από  αυτή  την  ιστορία  αν  τα  μεταφέρουμε  μόνοι  μας.  Σ’  αυτή  τη  φάση 
τουλάχιστον δεν είμαι υπέρ της λύσης να απομακρυνθούμε από την εταιρία αυτή, 
δυστυχώς έτσι πρέπει να πορευτούμε. 

Δήμαρχος: Έθεσε κάποια ερωτήματα η κα Σοφρόνωφ και είναι κρίμα όταν 
υπάρχει  μια  διαμορφωμένη  συζήτηση  στον  κόσμο  που  μαζεύει  χαρτάκι-χαρτάκι, 
πλαστικό-πλαστικό  να  του  δημιουργήσουμε  την  εντύπωση  ότι  δεν  γίνεται 
ανακύκλωση.  Με  όποια  προβλήματα  με  την  Ελληνική  Εταιρεία  ανακύκλωσης 
συνεργάζονται όλοι οι δήμοι σε όλη την Ελλάδα και για εμάς σ’ αυτό το χρονικό 
διάστημα μέχρι να δούμε τι άλλο θα κάνουμε και μέχρι να λήξει αυτή η σύμβαση 
είναι μονόδρομος. Δεν υπάρχει άλλος τρόπος. Αυτό το οποίο επιπλέον έκανε ο δήμος 
της Βέροιας ήταν η ανταποδοτική ανακύκλωση, μιλάω για το σπιτάκι που βλέπετε 
στην Πλατεία Ωρολογίου και ήδη έχουμε ζητήσει άλλα δύο αλλά αργεί η παράδοσή 
τους. Μακάρι σύντομα να έχουμε εδώ απόφαση παραλαβής στο δημοτικό συμβούλιο. 
Από τη στιγμή που πήραμε το ένα και είδαμε ότι προχωράει καλά εκεί η ιστορία 
ζητήσαμε  αμέσως  άλλα  δύο  για  να  μπουν  σε  δύο  ακόμη  σημεία.  Ο  χώρος  εκεί 
ρωτήσατε  λειτουργεί  και  συνεχίζει  να  λειτουργεί  με  προσωρινή  άδεια  από  την 
Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας, τον Ιούνιο τελειώνουμε εκεί και κλείνει φυσικά ο 
ΧΑΔΑ  του  Μετοχίου.  Επίσης  θέλω  να  πω,  επειδή  ρωτήσατε  μήπως  δε  γίνεται 
καθόλου ανακύκλωση, ότι, σύμφωνα με τα στοιχεία, το 2010 ανακυκλώθηκαν 4.900 
τόνοι και επεστράφησαν από αυτά που παρελήφθησαν ως ανακυκλώσιμα αλλά είχαν 
πρόβλημα πάνω από ένα τόνο και κάτι,  επεστράφη το 20% με 22%, 1.000 τόνοι. 
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Λοιπόν,  το  20%  με  22%  επεστράφη  γιατί  είχε  πρόβλημα,  είναι  αυτό  που 
αναμιγνύονται πολλές φορές το χαρτοκούτι με την πίτσα και μέσα η μισή πίτσα ας 
πούμε. Αυτά. αλλά εκτός τούτου ισχύουν και αυτά που είπε ο κ. Θεοδωρίδης. Δεν 
γίνεται κάτι περίεργο, κανείς δεν είναι ευχαριστημένος από όλη αυτή τη διαδικασία, 
ευελπιστούμε  όμως  ότι  με   τις  κινήσεις  που  γίνονται  σίγουρα  θα  μπει  σε  έναν 
καλύτερο δρόμο. Και να σας πω και κάτι, επειδή την ανακύκλωση σ’ αυτή την πόλη 
το  1991  την  ξεκίνησα  εγώ ως  πρόεδρος  της  επιτροπής  ποιότητας  ζωής,  έχω  μια 
ιδιαίτερη ευαισθησία στο θέμα. 

Τσιούντας: Το προσωπικό συνίσταται στο ότι αναφέρθηκε στο όνομά μου κι 
ότι συμμετείχα σε μια συνεδρίαση του Ε.Σ.Δ.Α. και πήραμε απόφαση. Δεν μπορεί να 
κριθεί  η  απόφαση του Ε.Σ.Δ.Α.  από έναν Αντιδήμαρχο δημοτικό σύμβουλο αλλά 
σήμερα πήραμε εμείς αυτή την απόφαση του Ε.Σ.Δ.Α. κι όπως είπε ο κ. Θεοδωρίδης 
την κτένισε, δεν ξέρω τι άλλο έκανε και θα υπογραφεί και μάλιστα θα κλιθούμε να 
εξουσιοδοτήσουμε και τη Δήμαρχο να υπογράψει μια τέτοια σύμβαση. Τί σχέση έχει 
αυτό;  Η  απόφαση  του  Ε.Σ.Δ.Α.  στην  οποία  συμμετείχα  εγώ,  δεν  ξέρω  αν 
συμμετείχατε κι εσείς ή ο κ. Νεστορόπουλος με το να αναφερθεί εδώ. Δεν μπορώ να 
το καταλάβω. Κρίνεται η απόφαση του Ε.Σ.Δ.Α. δηλαδή, η οποία δεν ήταν σωστή και 
εμείς  τη  χτενίσαμε  σήμερα;  Άρα  λοιπόν  δεν  έχει  καμιά  σχέση  η  απόφαση  του 
Ε.Σ.Δ.Α. για να κριθεί σήμερα.

Θεοδωρίδης: Σήμερα, λέει,  27/01/2011 συνεδρίασαν και υπάρχει η υπογραφή 
του κ. Τσιούντα, όταν μου έφεραν το κείμενο αυτό εδώ και το διάβασα εγώ είπα και  
στην κα Δήμαρχο ότι εγώ δεν πρόκειται να φέρω σαν εισήγηση ένα θέμα στο οποίο 
δεν πρόκειται να το ψηφίσω ούτε ο ίδιος. Η εισήγηση ήρθε από τον Ε.Σ.Δ.Α., από το 
δήμο Αλεξάνδρειας είναι ακριβώς το ίδιο κείμενο γιατί υπάρχει μία σύμβαση μεταξύ 
των τριών δήμων, μην μπερδευόμαστε, και τον Ε.Σ.Δ.Α. Εσείς κάνατε υποτίθεται το 
ψήφισμα, πήρατε απόφαση να κάνετε αυτό το κείμενο, εγώ δεν το δέχομαι αυτό το 
κείμενο  και  δεν  μπορεί  ο  κ.  Παπαποστόλου  π.χ.,  με  τις  τόσες  αμαρτίες,  να  μου 
επιβάλλει εμένα ένα κείμενο με το οποίο να συμφωνήσω. Εγώ, αν ερχόταν το κείμενο 
όπως  ήταν  είπα  την  κα  Δήμαρχο  ότι  δεν  πρόκειται  να  το  ψηφίσω.  Ξεκάθαρα 
πράγματα. 

Τσιούντας: Αναφέρθηκε σε εμένα ο κ. Θεοδωρίδης και δεν αναφέρθηκε στην 
κα  Δήμαρχο  και  δεν  ξέρω  αν  ήταν  παρών.  Αλλά  ποιος  λέει  ότι  το  δημοτικό 
συμβούλιο έχει υποχρέωση να ψηφίσει είτε απόφαση του Ε.Σ.Δ.Α. είτε πρόταση του 
κ. Παπαποστόλου; Και κάνατε κι άλλα σχόλια που δεν επιτρέπονται. Έχουμε εμείς 
καμιά υποχρέωση ή εσείς έχετε κάποια υποχρέωση να μας φέρετε εδώ την εισήγηση 
του Ε.Σ.Δ.Α.; Δική σας εισήγηση θα ψηφίσουμε εμείς. 

Τσαβδαρίδης: Εγώ κε πρόεδρε εκφράστηκα και κατά το παρελθόν για τον κ. 
Θεοδωρίδη και μίλησα με εγκωμιαστικά λόγια και σχόλια για την προσπάθεια που 
καταβάλλει για να βάλει σε τάξη το θέμα της καθαριότητας, μια δύσκολη υπόθεση, εν 
πάση περιπτώσει υπάρχουν ακόμη πάρα πολλά προβλήματα, θα πρέπει να επιμείνετε 
κι άλλο κε Θεοδωρίδη, αντιλαμβάνομαι ότι και προθέσεις καλές έχετε και εν πάση 
περιπτώσει κατευθύνετε τις ενέργειές σας προς τη σωστή κατεύθυνση. Νομίζω όμως 
ότι επειδή όλοι από το αποτέλεσμα κρινόμαστε, θα πρέπει να εντείνετε περισσότερο 
τις προσπάθειες για να έχουμε το καλύτερο δυνατό αποτέλεσμα. Όμως, στο δημοτικό 
συμβούλιο δεν αγόμαστε και δε φερόμαστε από άλλους εξωθεσμικούς παράγοντες 
εκτός δημοτικού συμβουλίου. Αν ήθελε ο κ. Παπαποστόλου, ο “x” κ. Παπαποστόλου 
να προτείνει ό,τι πρότεινε, δε μας ενδιαφέρει. Η δουλειά των Αντιδημάρχων και της 
Δημάρχου είναι να προσπαθεί να επιβάλλει αν θέλετε και να διαπραγματεύεται όρους 
οι οποίοι θα είναι ωφέλιμοι για το δήμο της Βέροιας. Ούτε αποδεχόμαστε άκριτα ένα 
κείμενο που μας έστειλε ο Παπαποστόλου. Ο Παπαποστόλου έκανε τη δουλειά του. 
Ο  Παπαποστόλου  εκπροσωπεί  τον  Ε.Σ.Δ.Α.,  εσείς  εκπροσωπείτε  το  δήμο  της 
Βέροιας,  αυτό  που  είπατε  ίσως  να  παρανόησα,  δεν  μπορώ  να  δεχτώ  εγώ  ότι 
δεχτήκατε άκριτα ένα κείμενο, το στείλαμε και απλώς βάλαμε την υπογραφή μας, το 
φωτοτυπήσαμε και αντί να λέει Παπαποστόλου βάλαμε Θεοδωρίδης Θεόδωρος, δεν 
το  πιστεύω για εσάς.  Σε καμία  των περιπτώσεων.  Προφανώς.  Από εκεί  και  πέρα 
όμως, επειδή βλέπω ότι αυτή η σύμβαση μόνο υποχρεώσεις  έχει  για το δήμο της 
Βέροιας  και  δεν υπάρχει  όφελος,  θεωρώ ότι  θα έπρεπε να τη διαπραγματευτούμε 
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ακόμη περισσότερο,  να πετύχουμε  μεγαλύτερα  οφέλη,  το  βάρος των 239.000,00€ 
είναι πάρα πολύ μεγάλο και τελικά τι γίνεται; Επωφελείται ο Ε.Σ.Δ.Α. από όλη αυτή 
την ιστορία κι από τη διαχείριση και η άλλη η εταιρία αξιοποίησης και ανακύκλωσης 
κ.λ.π. και συνεπώς νομίζω ότι δεν περιέχει τις καλύτερες των προϋποθέσεων που θα 
έπρεπε να περιέχει μια τέτοια σύμβαση, προβλέπει μόνο υποχρεώσεις και όχι οφέλη 
γι’ αυτό το λόγο η δική μας η παράταξη θα ψηφίσει λευκό.

Νεστορόπουλος: Θεωρώ ότι στις ερωτήσεις μας και την ενημέρωση που μας 
έκανε ο κ. Θεοδωρίδης η τοποθέτησή του ήταν άστοχη. Αναφέρθηκε σε πράγματα 
που ψήφισε ο Ε.Σ.Δ.Α., δηλαδή ό,τι ψηφίσει ο Ε.Σ.Δ.Α. θα μας το φέρει εδώ εμάς να 
το ψηφίσουμε στο δημοτικό συμβούλιο; Αν είναι δυνατόν. Εμείς θα ψηφίσουμε τα 
οφέλη για το δήμο μας, όχι να ψηφίσουμε ό,τι η εταιρία η ελληνική ανακύκλωσης δε 
θα προσφέρει ούτε ένα ευρώ από την αξιοποίηση αυτών των ανακυκλώσιμων υλικών 
παρά μόνο αρχικά που προσέφερε τα οχήματα αυτά κι όλη την ευθύνη και το κόστος 
το έχει ο δήμος Βέροιας. Νομίζω και επαναλαμβάνω και πάλι ότι η τοποθέτηση του 
κ. Θεοδωρίδη ήταν άστοχη. 

Χατζηαθανασίου: 1)Αισθάνθηκα την ανάγκη να πάρω το λόγο κε πρόεδρε όχι 
κυρίως για τη σύμβαση, γιατί θα έλεγα ότι ο βίος και η πολιτεία του κ. Θεοδωρίδη 
μας έχει  πείσει ότι  κάνει  έναν αγώνα τεράστιο για το θέμα της καθαριότητας και 
σεβόμενος απόλυτα θα έλεγα όλη αυτή την προσπάθεια, αλλά ακόμα και το ήθος του 
και το χαρακτήρα του θα υπέγραφα τη σύμβαση αν ο ίδιος την πρότεινε. Αν πήρα 
όμως το λόγο είναι γιατί εδώ μέσα «αμαρτίες Παπαποστόλου», όποιες και να είναι, 
πραγματικά πρέπει να αποδεικνύονται για να ακούγονται.  Δεν πρέπει να λέγονται.  
2)Ψηφίζουμε μια σύμβαση, η οποία φέρει τη σφραγίδα του κ. Θεοδωρίδη, δε φέρει τη 
σφραγίδα του Ε.Σ.Δ.Α. διότι είπε και ο ίδιος ότι εγώ δε θα υπέγραφα μια σύμβαση 
του  Ε.Σ.Δ.Α.,  όπως  αυτή  ήταν.  Αλλά  και  εγώ  δεν  θα  την  υπέγραφα,  άρα  δεν 
υπογράφω σύμβαση  του  Ε.Σ.Δ.Α.  υπογράφω  σύμβαση  και  θα  την  υπογράψω τη 
σύμβαση του Θεοδωρίδη για να ξεκαθαρίσουμε τα πράγματα. Ή αν η μομφή αυτή 
προς τον κ. Τσιούντα ήταν ότι «ξέρετε υπογράψατε μια σύμβαση η οποία ‘μπάζει’», 
ενδεχομένως τότε ο κ. Τσιούντας να μας φέρει τη σύμβαση να τη δούμε, αν ‘μπάζει’ 
αυτή η σύμβαση. Αυτό είναι το νόημα των όλων που λέχθηκαν κ. Τσιούντα και κα 
Δήμαρχος. Τότε ασφαλώς κ. Θεοδωρίδη πρέπει να διαβάσουμε και να δούμε γιατί η 
σύμβαση  αυτή  μπάζει,  η  σύμβαση  του  Ε.Σ.Δ.Α.  κι  εγώ  βεβαίως  θέλω  να  δω τη 
σύμβαση που αυτή που υπογράφετε εσείς και θα την υπογράψω γιατί έχω σας είπα 
και πάλι αυτή την ακλόνητη εμπιστοσύνη στο πρόσωπό σας. Και ασφαλώς αγγίζει τα 
όρια του ποινικού αδικήματος να λέμε ότι αμαρτίες του α ή του β. Να αποδειχθούν οι 
αμαρτίες και ασφαλώς τότε να καταγγελθούν και να πάρουμε θέση και επ’ αυτών. 

Θεοδωρίδης: Να κάνω μια διευκρίνιση. Εδώ δεν είναι μια σύμβαση απέναντι 
του Ε.Σ.Δ.Α., των δήμων και της Ελληνικής Εταιρίας, είναι μία σύμβαση μεταξύ των 
τριών δήμων και του Ε.Σ.Δ.Α., όσον αφορά τη διαχείριση των ανακυκλώσιμων. Δεν 
έχει καμία σχέση. Ούτως ή άλλως, η σύμβαση με τον Ε.Σ.Δ.Α. και την Ελληνική 
Εταιρεία  ισχύει  μέχρι  31/12.  Εμείς  δε  φέρουμε  κάποια  σύμβαση η οποία να  έχει 
σχέση με  την  Ελληνική  Εταιρεία,  εκείνο  ισχύει  ούτως  ή άλλως,  και  ισχύει  μέχρι 
31/12. Αυτό που χρειάζεται να γίνει εδώ είναι πώς εμείς,  αφού οργανωθούμε σαν 
τρεις δήμοι να καθίσουμε να δούμε τι θα κάνουμε πλέον μεταξύ μας. Δεν έχει σχέση 
με την Ελληνική Εταιρεία. Η Ελληνική Εταιρία ούτως ή άλλως η σύμβαση υπάρχει η 
οποία  δεν  διαπραγματευόμαστε  εμείς  σύμβαση  με  την  Ελληνική  Εταιρία,  είναι 
ξεκάθαρο  αυτό  το  πράγμα.  Δεν  είναι  σύμβαση  δηλαδή  μεταξύ  των  δήμων,  του 
Ε.Σ.Δ.Α.,  και  της  Ελληνικής  Εταιρίας,  είναι  μια  σύμβαση  μεταξύ  μας, 
εξουσιοδοτούμε την κα Δήμαρχο να το φέρει εις πέρας αυτό το ψήφισμα που είχατε 
ξεκινήσει  κι  εγώ εκεί  που μπήκα μέσα ήταν στο εισηγητικό που μου έφεραν από 
πάνω το οποίο δε μ’ άρεσε και το έχω αλλάξει, όπως π.χ. παρακάτω αναφερόμαστε 
για  το αυτοκίνητο που ήθελαν να μας φέρουν και πήγαν να μας κάνουν την ‘τρίπλα’. 
Όσον αφορά τα κονδύλια,  έγινε η διαδικασία για να δούμε τι  προϋπολογισμός θα 
χρειαστεί για να μπορούμε να κινήσουμε αυτά τα αυτοκίνητα, τα οποία μας τα δίνει 
και τι διαχείριση θα γίνει από εδώ και πέρα. Δε μιλάμε για σύμβαση δηλαδή μεταξύ 
της Ελληνικής Εταιρείας και των δήμων και του Ε.Σ.Δ.Α. Είναι μια σύμβαση μεταξύ 
μας,  δηλαδή  σαν  κύριοι  να  καθίσουμε  να  συζητήσουμε.  Δεν  έχει  γίνει  αυτή  η 

ΑΔΑ: 4ΑΘ3Ω9Ο-Ζ



συζήτηση ακόμα αλλά πιστεύω ότι πρέπει να γίνει να δούμε τι θα κάνουμε πλέον. 
Αυτό που σας έλεγα προηγουμένως, δηλαδή με το χώρο εναπόθεσης που είναι κάτω 
στο Μετόχι, εγώ δε δέχομαι και ξεκαθάρισα στον κ. Παππά τουλάχιστον ότι σ’ αυτό 
το χώρο δε θα επιτρέψουμε εμείς σα δήμος να μας φέρετε ή σε οποιοδήποτε άλλο 
χώρο  τα  δικά  σας  τα  ανακυκλώσιμα  γιατί  εγώ  δεν  μπορώ  να  ξέρω  αν  θα 
δημιουργήσουμε μια ΧΑΔΑ στον τόπο αυτό καινούργιο ή όχι. Είναι μια σύμβαση 
μεταξύ  μας,  όχι  με  την  Ελληνική  Εταιρεία.  Κάπου  εδώ  μπερδευόμαστε  και 
τουλάχιστον εγώ αυτό το θέμα έχω φέρει. 

Γκαμπέσης: Προσωπικά δείχνω μεγάλη κατανόηση και  έδωσα  παλιότερα 
συγχαρητήρια  στον  Αντιδήμαρχο  Καθαριότητας  για  το  μεγάλο  αγώνα  που  κάνει, 
όμως  από  την  άλλη  πρέπει  να  κάνουμε  και  ορισμένα  πράγματα,  τα  οποία  να 
συνειδητοποιήσουμε  όλοι  μας  ότι  δεν  είναι  από  παρθενογένεση  σήμερα 
Αντιδήμαρχος Καθαριότητας, είναι συνέχεια της ίδιας παράταξης που βρήκε και πριν. 
Και επομένως με τον τρόπο που ομιλεί για θέματα τα οποία είναι αυτονόητα, νομίζω 
αδικεί όλους τους προηγούμενους και κυρίως το συνάδελφο το Σουμελίδη αλλά και 
εμένα παλιότερα γιατί κάναμε έναν αγώνα να υπάρχει καθαριότητα, να υπάρχουν όλα 
αυτά τα οποία σήμερα διαχειρίζεται ο ίδιος. Δηλαδή όλα από μηδενική βάση γίνονται 
τώρα; Όλα ήταν στραβά μέχρι τώρα και τώρα γίνονται τα σωστά; Και πώς ζητάτε να 
υπάρχει  συναίνεση  ώστε  να  προχωρήσουμε  συναινετικά  με  εποικοδομητικές 
προτάσεις όταν ακούω αυτά που ακούω. Ο ένας με τις αμαρτίες, ο άλλος στραβά κι 
ανάποδα, δε γίνεται έτσι συνάδελφε πολιτική. Πολιτική πρέπει να δείχνει η διοίκηση 
τη μεγαλοσύνη, να δέχεται να κάνει και να ακολουθεί προτάσεις που ενδεχομένως 
δεν τις είχε σκεφτεί, και να πάμε μαζί σε καλύτερες μέρες, γιατί λυπάμαι, είστε νέος 
συνάδελφος, έτσι όπως πάει η δουλειά δεν έχει καλή προοπτική για συναίνεση σ’ 
αυτή  την  αίθουσα,  γιατί  δεν  είναι  θέμα  μόνο  της  διοίκησης  το  να  έχουμε 
καθαριότητα, το να έχουμε σωστούς τρόπους και τόπους εκεί υγιεινής, είναι θέμα 
όλων μας κι εγώ στεναχωριέμαι έτσι όπως πάει η δουλειά.

Θεοδωρίδης:  Γιατί  από  την  αρχή  που  ξεκίνησε  αυτή  η  ιστορία,  από  τον 
Ιανουάριο είχα προτείνει να υπάρχουν προτάσεις αλλά ακόμη και σήμερα προτάσεις 
δεν ακούω. Δηλαδή οι κύριοι τι προτείνουν επάνω στο συγκεκριμένο θέμα, να μου 
πουν κι εγώ δέχομαι να αλλάξει η σύμβαση στα σημεία που ενδιαφέρονται και να 
προχωρήσουμε και να δούμε τι θα γίνει. Δεν είμαι εγώ «ξερόλας» που τα γνωρίζω 
όλα. Να μου πουν όμως σε ποιο σημείο πρέπει να αλλάξουμε, να το δεχτούμε, να το 
φέρουμε σε ψήφιση και να το αλλάξουμε.

Νεστορόπουλος: 1)Εγώ επιμένω ότι  στη σύμβαση πρέπει  να υποχρεωθεί  η 
εταιρία  να παραχωρήσει  κάδους,  γιατί  έχει  ευαισθητοποιηθεί  μεγάλο κομμάτι  του 
πληθυσμού του δήμου μας, οι οποίοι ζητούν συνέχεια μπλε κάδους και δεν μπορούμε 
να  τους  εξυπηρετήσουμε.  2)Να  υπάρχει  κάποιο  όφελος,  γιατί  αν  θυμάμαι  καλά, 
πέρυσι απόδωσαν γύρω στις 50.000,00€ στον Ε.Σ.Δ.Α. η εταιρεία, αν θυμάμαι καλά 
κα Δήμαρχε, κάπου εκεί πρέπει να ήταν 50.000,00€ να είχε όφελος, επιστροφή από 
την Ελληνική Εταιρία προς τον Ε.Σ.Δ.Α. 

Θεοδωρίδης: Νομίζω ότι εδώ δεν καταλάβαμε και πάλι. Ή δεν έδωσα εγώ να 
καταλάβω ή δε διαβάσαμε σχετικά όλο το πρόγραμμα εδώ πέρα που υπάρχει, όλο το 
εισηγητικό. Δεν υπάρχει σύμβαση. Η σύμβαση υπάρχει ούτως ή άλλως. Εδώ είναι 
σύμβαση μεταξύ μας, των τριών δήμων. Δεν έχουμε καμία σχέση με την Ελληνική 
Εταιρία Ανακύκλωσης. Δηλαδή εμείς δε φέραμε μια σύμβαση να διαπραγματευτούμε 
με την Ελληνική Εταιρία,  μεταξύ μας οι τρεις  δήμοι θα πρέπει  να δούμε πώς θα 
διαχειριστούμε πλέον την καινούργια  κατάσταση με τον νόμο του «Καλλικράτη», 
άλλαξε  πλέον δομή,  έφυγαν περιοχές  στην Αλεξάνδρεια  ή στη Νάουσα και  εμείς 
πρέπει να τη χειριστούμε την κατάσταση που προϋπήρχε. Τίποτε άλλο απολύτως. Δεν 
υπάρχει σύμβαση με την Ελληνική Εταιρεία. 

 Δήμαρχος:  Προτείνω  ως  εκπρόσωπο  του  Δήμου  στην  Επιτροπή 
Παρακολούθησης της σύμβασης τον αντιδήμαρχο Καθαριότητας κ. Θ. Θεοδωρίδη, με 
αναπληρωτή του τον κ. Κ. Βοργιαζίδη.
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Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση;
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 21 σύμβουλοι:

Δ.  Δάσκαλος,  Μ.  Σουμελίδης,  Θ.  Θεοδωρίδης,  Γ.  Μιχαηλίδης,  Α.  Λαζαρίδης,  Ν. 
Τσιαμήτρος,  Ε.  Αρχοντάκη-Γεωργίου,  Π.  Παυλίδης,  Τ.  Χατζηαθανασίου,  Θ. 
Αγγελίνας, Λ. Πουλασουχίδης, Κ. Βοργιαζίδης, Ν. Μωυσιάδης, Ν. Μαυροκεφαλίδης, 
Χ.  Γαϊτάνου-Γεωργιάδου,  Α.  Καγκελίδης,  Μ.  Παπαϊωνάννου,  Θ.  Κορωνάς,  Κ. 
Συμεωνίδης, Γ. Κάκαρης, Β. Παπαδόπουλος.

Κατά  της  πρότασης  αυτής  ψήφισαν  οι  σύμβουλοι  Ι.  Σοφρόνωφ,  Χ. 
Σαββαϊδου.

Λευκή ψήφο έδωσαν 9 σύμβουλοι:
Λ.  Τσαβδαρίδης,  Α.  Νεστορόπουλος,  Α.  Γκαμπέσης,  Α.  Βεσυρόπουλος,  Χ. 
Τσιούντας, Κ. Παναγιωτίδης, Δ. Γκέκα, Α. Παπαδόπουλος, Σ. Κουμτσίδης.

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη:
1.- Το από 1-4-2011εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Θ. Θεοδωρίδη.
2.-  Την  αριθ.  305/2010  απόφασή  του,  με  την  οποία  εγκρίθηκε  η  υπογραφή  της 
παραπάνω σύμβασης με χρονική διάρκεια μέχρι τις 31-12-2010.
3.- Το συνημμένο σχέδιο νέας προγραμματικής σύμβασης.
4.-  Την  ανάγκη  υπογραφής  της  παραπάνω  νέας  σύμβασης  για  τη  συνέχιση  της 
υλοποίησης  στο  Νομό  Ημαθίας  του  Προγράμματος  Ανακύκλωσης  υλικών 
συσκευασίας.
5.- Την πρόταση της Δημάρχου.
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας.
7.-  Τα  διατάξεις  των  άρθρων  65,  94  &  100  του  Ν.  3852/2010  (Πρόγραμμα 
Καλλικράτης)  καθώς  και  αυτές  της  αριθ.  74513/28-12-2010  εγκυκλίου  του 
ΥΠ.ΕΣ.Α.Η.Δ.

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία

Α)  Εγκρίνει  τη  σύναψη  προγραμματικής  σύμβασης  μεταξύ  του  Δήμου 
Βέροιας Ν. Ημαθίας, του Δήμου Αλεξάνδρειας Ν. Ημαθίας, του Δήμου Νάουσας Ν. 
Ημαθίας και του Ενιαίου Συνδέσμου  Διαχείρισης Απορριμμάτων (Ε.Σ.Δ.Α.) Ο.Τ.Α. 
Ν. Ημαθίας, για την εφαρμογή Προγράμματος Ανακύκλωσης υλικών συσκευασίας, η 
οποία έχει ως εξής:

ΣΧΕΔΙΟ
ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΙΚΗΣ ΣΥΜΒΑΣΗΣ

«Εφαρμογή  Προγράμματος Ανακύκλωσης στον Νομό  Ημαθίας»

ΣΥΜΒΑΛΛΟΜΕΝΟΙ:

Α) O Ενιαίος Σύνδεσμος Διαχείρισης Απορριμμάτων (ΕΣΔΑ) ΟΤΑ Νομού 
     Ημαθίας 

Β) Οι Δήμοι του Νομού Ημαθίας
1. Δήμος Αλεξάνδρειας
2. Δήμος Βέροιας
3. Δήμος Νάουσας

ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ:
Η σύμβαση αυτή περιέχει τα παρακάτω άρθρα:

Προοίμιο

Άρθρο   1 :   Αντικείμενο της Σύμβασης 
Άρθρο   2      :   Σκοπός και περιεχόμενο της σύμβασης
Άρθρο   3      :   Κατανομή δαπανών υλοποίησης έργου 
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Άρθρο   4 :   Δικαιώματα και υποχρεώσεις των συμβαλλομένων μερών
Άρθρο   5 :   Χρονοδιάγραμμα – μεθοδολογία υλοποίησης του έργου
Άρθρο   6 :   Πόροι
Άρθρο   7 :   Διάρκεια της σύμβασης
Άρθρο   8      :   Παρακολούθηση της Σύμβασης
Άρθρο   9 :   Ρήτρες
Άρθρο 10      :   Γενικοί όροι της σύμβασης
Άρθρο 11      :    Λύση της σύμβασης
Άρθρο 12      :   Τελικές διατάξεις

«  Εφαρμογή Προγράμματος Ανακύκλωσης στον Νομό   Ημαθίας  »  

     Στη  Βέροια  σήμερα   ,  ………………………………….  2011  οι  παρακάτω 
συμβαλλόμενοι:

     Α. Ο Ενιαίος Σύνδεσμος Διαχείρισης Απορριμμάτων (ΕΣΔΑ) ΟΤΑ Ν. Ημαθίας 
που εκπροσωπείται νόμιμα από τον Πρόεδρο, κ. Παπαποστόλου Νικόλαο,  Δήμαρχο 
Βεργίνας ,

     Β. Οι Δήμοι του Νομού Ημαθίας:
1. Ο  Δήμος  Αλεξάνδρειας  που  εκπροσωπείται  νόμιμα  από  τον  κ.  Δημητριάδη 

Φώτιο, Δήμαρχο Αλεξάνδρειας .
2. Ο  Δήμος  Βέροιας  που  εκπροσωπείται  νόμιμα  από  την  κα  Ουσουλτζόγλου 

Χαρίκλεια , Δήμαρχο Βέροιας .
3. Ο Δήμος Νάουσας που εκπροσωπείται νόμιμα από τον κ. Καραμπατζό Αναστάσιο 

, Δήμαρχο Νάουσας .
Προοίμιο

      Α)  O ΕΣΔΑ ΟΤΑ Ν. Ημαθίας  και  οι  Δήμοι  της  Ημαθίας  στη κατεύθυνση 
αντιμετώπισης    του  οξύτατου  προβλήματος  της  διάθεσης  των  οικιακών 
απορριμμάτων , της συνεχιζόμενης περιβαλλοντικής υποβάθμισης περιοχών από τον 
τρόπο  διάθεσής  τους  και  προκειμένου  να  εναρμονιστεί  η  διαχείριση  των 
απορριμμάτων με τις  διατάξεις  της Ελληνικής  Νομοθεσίας και με τις  οδηγίες της 
Ευρωπαϊκής  Ένωσης  ,  προχώρησαν   από  το  έτος  2005  ,  στην  εφαρμογή 
Προγράμματος Ανακύκλωσης Υλικών Συσκευασίας,  σε συνεργασία με την Ελληνική 
Εταιρεία  Αξιοποίησης  Ανακύκλωσης  (ΕΕΑΑ)  ΑΕ  (σύμφωνα  με  την  από  27-7-2005 
Σύμβαση μεταξύ ΕΣΔΑ και ΕΕΑΑ , όπως αυτή εν τοις πράγμασι ισχύει σήμερα) .
     Στα πλαίσια αυτής της συνεργασίας η ΕΕΑΑ έχει παραχωρήσει δωρεάν στον 
ΕΣΔΑ , μέχρι σήμερα , τον απαιτούμενο εξοπλισμό και συγκεκριμένα :

• για  την  προσωρινή αποθήκευση  των ανακυκλώσιμων  συσκευασιών αρχικά 
1.787 κάδους συλλογής , χωρητικότητας 1.100 lt , και

• για την συλλογή & μεταφορά των ανακυκλώσιμων συσκευασιών πέντε (5) 
απορριμματοφόρα οχήματα.

     Επίσης  η  ΕΕΑΑ  έχει  αναλάβει  να  καλύψει  το  κόστος  μεταφοράς  των 
ανακυκλώσιμων υλικών στο Κέντρο Διαλογής τους  (ΚΔΑΥ Νεοχωρούδας Θεσ/νικης) 
καθώς και την λειτουργία αυτού.
     Ο ΕΣΔΑ ΟΤΑ Ν. Ημαθίας  έχει αναλάβει :  

• την παραχώρηση των οχημάτων και κάδων στους Δήμους της Ημαθίας και 
την διαμόρφωση του χώρου μεταφόρτωσης των υλικών.

     Οι Δήμοι της Ημαθίας έχουν αναλάβει :
• την οργάνωση τοποθέτησης των κάδων ανακύκλωσης σε κατάλληλα σημεία 

στους οικισμούς τους και την ευαισθητοποίηση των πολιτών,
• την  διάθεση  του  αναγκαίου  προσωπικού  για  την  λειτουργία  των 

απορριμματοφόρων οχημάτων καθώς  και την κάλυψη των δαπανών κίνησης , 
συντήρησης , ασφάλισης , κλπ , αυτών. 

      Β) Για την συνέχιση λειτουργίας του Προγράμματος Ανακύκλωσης (λόγω λήξης 
της  προηγούμενης Προγραμματικής Σύμβασης στις  31/12/2010) και την επίτευξη 
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των στόχων αυτού  απαιτείται η συντονισμένη δράση του ΕΣΔΑ ΟΤΑ Ν. Ημαθίας 
και  των  Δήμων της  Ημαθίας  (Αλεξάνδρειας  ,  Βέροιας  και  Νάουσας,  όπως  αυτοί 
συγκροτήθηκαν με το Νόμο 3852/2010 - Πρόγραμμα «ΚΑΛΛΙΚΡΑΤΗΣ»)  που θα 
αναλάβουν  ,  με  την  παρούσα  Προγραμματική  Σύμβαση  ,  την  υλοποίηση  της 
αποκομιδής και μεταφοράς των απορριμμάτων από την πηγή (οικισμούς) στο χώρο 
μεταφόρτωσής  τους  (παραπλεύρως  ΧΑΔΑ  Μετοχίου  ή  άλλον  χώρο  που  τυχόν 
επιλεγεί  κατά  το  επόμενο  διάστημα  ,  τηρώντας  τις  απαιτούμενες  προδιαγραφές 
κατασκευής του , με στόχο την ελαχιστοποίηση των λειτουργικών δαπανών).

     Στην κατεύθυνση αυτή  υπογράφεται η παρούσα Προγραμματική Σύμβαση με 
βάση :
• Το άρθρο 11 του Ν. 1416/84 (Φ.Ε.Κ. 18 Α΄/21-2-84).
• Το άρθρο 1 του Ν. 1832/89 (Φ.Ε.Κ. 54 Α΄/89).
• Το άρθρο 51 παρ. 1 β του Ν. 1892/90 (Φ.Ε.Κ. 101 Α΄/31-7-1990).
• Το άρθρο 19 παρ. 7 του Ν. 2344/95 (Φ.Ε.Κ. 212 Α΄/95).
• Το άρθρο 12 του Π.Δ. 30/96 (Φ.Ε.Κ. 21 Α΄/2-2-96) .
•  Τις διατάξεις του άρθρου 100 του νόμου 3852/2010 .
• Τις διατάξεις του άρθρου 867 του Κ. Πολ. Δικ.
• Την   υπ’  αριθμό  32  Εγκύκλιο   που  μας  κοινοποιήθηκε   με  το  υπ.  αριθμ. 

37287/1.11.99  έγγραφο  του  ΥΠΕΣΔΔΑ/Γεν.  Δ/νση  Τοπ.  Αυτ/σης/Δ/νση 
Οικονομικών ΟΤΑ/Τμήμα Φορολογικό

• To  άρθρο 104 του Νόμου 3852/2010 (Πρόγραμμα «Καλλικράτης») , Συνένωση 
των  Συνδέσμων  Οργανισμών  Τοπικής  Αυτοδιοίκησης  σε  επίπεδο  Περιφέρειας 
Κεντρικής Μακεδονίας, 

• Την Εγκύκλιο 51, αρ. πρωτ. 74513/28-12-2010 , του ΥΠΕΣΑ&ΗΔ ,  διαδικασίες 
σύστασης των νέων Φορέων Διαχείρισης Στερεών Απορριμμάτων (Φο.Δ.Σ.Α). 

• Την υπ’ αριθμό ……….. -2011 Απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου ΕΣΔΑ 
ΟΤΑ Ν Ημαθίας.

• Την  υπ’  αριθμό………..-2011  Απόφαση  του  Δημοτικού  Συμβουλίου 
Αλεξάνδρειας.

• Την υπ’ αριθμό ………..- 2011 Απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας.
• Την υπ’ αριθμό ………..- 2011 Απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου Νάουσας.
     η οποία περιλαμβάνει τα εξής επιμέρους στοιχεία :

Άρθρο 1 Αντικείμενο της Σύμβασης

    Αντικείμενο της παρούσας Προγραμματικής Σύμβασης είναι η παροχή υπηρεσιών 
συλλογής των ανακυκλώσιμων υλικών συσκευασίας στους Δήμους του Ν. Ημαθίας 
και  η  μεταφορά  τους  στο  χώρο  μεταφόρτωσής  τους  ,   στη  περιοχή   Μετοχίου 
(παραπλεύρως ΧΑΔΑ Μετοχίου) ή άλλον χώρο που τυχόν επιλεγεί κατά το επόμενο 
διάστημα και μέχρι την λήξη της παρούσας.

Άρθρο 2 Σκοπός και περιεχόμενο της Σύμβασης

     Εφαρμογή Προγράμματος Ανακύκλωσης υλικών συσκευασίας στην Περιφερειακή 
Ενότητα  Ημαθίας .

                          Ο ΕΣΔΑ σε συνεργασία με την Ελληνική Εταιρεία Αξιοποίησης Ανακύκλωσης 
(EEAA) ΑΕ υλοποιεί στην Ημαθία Πρόγραμμα Ανακύκλωσης Υλικών Συσκευασίας 
(γυαλί,  πλαστικά,  αλουμίνιο,  χαρτί  συσκευασίας)  ,  οι  όροι  της  οποίας 
περιλαμβάνονται   αναλυτικά  στην  από  27/7/2005  Σύμβαση  η  οποία  υπογράφηκε 
μεταξύ του ΕΣΔΑ και της ΕΕΑΑ ΑΕ και όπως αυτή εν τοις πράγμασι ισχύει σήμερα .

    Οι  Δήμοι  της   Ημαθίας  σε  συνεργασία  με  τον   ΕΣΔΑ  ΟΤΑ  Ν.  Ημαθίας,  
αναλαμβάνουν την αποκομιδή των συγκεκριμένων απορριμμάτων των μπλε κάδων 
(γυαλί,  πλαστικά  αλουμίνιο,  χαρτί  συσκευασίας)  και  την  μεταφορά  τους  στο  χώρο 
μεταφόρτωσής τους που λειτουργεί στη περιοχή Μετοχίου  (ή άλλον χώρο που τυχόν 
επιλεγεί κατά το επόμενο διάστημα  , τηρώντας τις απαιτούμενες προδιαγραφές και με στόχο 
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την ελαχιστοποίηση των λειτουργικών δαπανών) επιβαρυνόμενοι το λειτουργικό κόστος 
της αποκομιδής και της μεταφοράς  (οδηγός και εργάτες απορριμματοφόρου , καύσιμα , 
ασφάλιση και συντήρηση οχημάτων).
     Η ενημέρωση-ευαισθητοποίηση  των κατοίκων θα γίνεται  κατά περιόδους με 
συνεργασία της Ελληνικής Εταιρείας Ανακύκλωσης ,  του ΕΣΔΑ και των Δήμων.

Άρθρο 3   Κατανομή δαπανών υλοποίησης του έργου

    Το συνολικό κόστος των εργασιών που θα εκτελεστούν κατά το χρόνο ισχύος της 
σύμβασης ανέρχεται στο ποσό των 454.400 € και περιλαμβάνει :

- αμοιβές προσωπικού (οδηγός – βοηθητικό προσωπικό) λειτουργίας των 
απορριμματοφόρων ανακύκλωσης ,

- δαπάνες καυσίμων , συντήρησης – ανταλλακτικών  , ασφάλισης , τελών 
κυκλοφορίας, ελέγχου ΚΤΕΟ   και τυχόν δαπάνες Φ.Π.Α.  , 

για την συλλογή και μεταφορά  των ανακυκλώσιμων υλικών στο χώρο μεταφόρτωσή 
τους , τις οποίες θα αναλάβουν να καλύψουν οι Δήμοι του Ν. Ημαθίας . 
     Η μεταφορά των ανακυκλώσιμων συσκευασιών στο ΚΔΑΥ Νεοχωρούδας θα 
γίνεται με ευθύνη της Ελληνικής Εταιρείας Αξιοποίησης Ανακύκλωσης (ΕΕΑΑ Α.Ε.) 
και χωρίς καμία  οικονομική επιβάρυνση του Συνδέσμου.  

     Αναλυτικότερα το κόστος της συλλογής και μεταφοράς των απορριμμάτων στο 
χώρο μεταφόρτωσής τους , ανά Φορέα Διαχείρισης (Δήμο) , έχει ως ακολούθως:

α/α ΚΑΤΗΓΟΡΙΕΣ
ΔΑΠΑΝΩΝ

ΑΛΕΞΑΝΔΡΕΙΑ ΒΕΡΟΙΑ ΝΑΟΥΣΑ ΣΥΝΟΛΟ

1 Προσωπικό 91.200 182.400 68.400 342.000
2 Καύσιμα 21.600 34.200 16.200 72.000

Λιπαντικά 2.160 3.420 1.620 7.200
3 Συντήρηση  1.500 4.200 1.500 7.200
4 Ανταλλακτικά 3.750 10.500 3.750 18.000
5 Ασφάλιστρα 330 1.200 330 1.650
6 KTEO 70 210 70 350
7 Είδη ατομ. προστασ. 1.600 3.200 1.200 6.000

ΣΥΝΟΛΟ 122.210 239.120 93.070 454.400

Σημείωση : 
1. Ο παραπάνω υπολογισμός  των  δαπανών  έγινε  λαμβάνοντας  υπόψη  τα  διαθέσιμα 

στοιχεία εφαρμογής του προγράμματος ανακύκλωσης κατά τα προηγούμενα έτη, από 
τους φορείς των  Διαχειριστικών Ενοτήτων , καθώς και υπολογισμούς - εκτιμήσεις 
σχετικά με τις δαπάνες που αφορούν τις αμοιβές προσωπικού, κίνησης οχημάτων , 
κλπ ,  κατά το τρέχον έτος , από τους νέους φορείς διαχείρισης  (αναλύονται στους 
παρακάτω πίνακες) .

2. Τα λιπαντικά υπολογίζονται στο 10% της αξίας των καυσίμων .
3. Η συντήρηση 2% & τα ανταλλακτικά 5% της αξίας των οχημάτων.

 α) Ανάλυση υπολογισμού δαπάνης προσωπικού

ΦΟΡΕΑΣ 
ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΗΣ

ΑΡΙΘΜΟΣ 
ΟΧΗΜΑΤΩΝ

ΠΡΟΣΩΠΙΚΟ ΕΤΗΣΙΕΣ 
ΑΠΟΔΟΧΕΣ 

ΠΡΟΣΩΠΙΚΟΥ
ΟΔΗΓΟΙ ΕΡΓΑΤΕΣ

ΑΛΕΞΑΝΔΡΕΙΑ 1 1,3 2,7 91.200
ΒΕΡΟΙΑ 3 3 5 182.400
ΝΑΟΥΣΑ 1 1 2 68.400
ΣΥΝΟΛΟ 5 5 9 342.000

Σημείωση : 
1. Μέσος όρος μικτών μηνιαίων αποδοχών προσωπικού = 1.900 €.
2. Στο Δήμο Αλεξάνδρειας θα απαιτηθεί η χρησιμοποίηση και πρόσθετου   

            προσωπικού για την κάλυψη των  δρομολογίων (αναλύονται στον επόμενο 
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      πίνακα).
3. Το ένα εκ των οχημάτων του Δήμου Βέροιας  είναι  μικρής χωρητικότητας (μικτό 

βάρος 7,5 τον) και θα λειτουργεί με έναν εργάτη.

β) Ανάλυση υπολογισμού δρομολογίων οχημάτων και κατανάλωσης καυσίμων

ΦΟΡΕΑΣ 
ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΗΣ

ΑΡΙΘΜΟΣ 
ΟΧΗΜΑΤ.

ΔΡΟΜΟΛΟΓΙΑ
ΑΝΑ

ΕΒΔΟΜΑΔΑ

ΧΙΛΙΟΜΕΤΡΑ 
ΑΝΑ

ΕΒΔΟΜΑΔΑ

ΧΙΛΙΟΜΕΤΡΑ 

ΑΝΑ ΕΤΟΣ

ΚΑΤΑΝΑΛΩΣΗ
ΚΑΥΣΙΜΩΝ 

(ΛΙΤ)

ΑΞΙΑ
(€)

ΑΛΕΞΑΝΔΡΕΙΑ ΚΗΗ 3385 10 600 28.800 14.400 21.600
ΒΕΡΟΙΑ ΚΗΗ 3386

ΚΗΗ 3383
ΚΗΗ 3381 

10
7
10

950 45.600 22.800 34.200

ΝΑΟΥΣΑ ΚΗΗ 3384 6 450 21.600 10.800 16.200

ΣΥΝΟΛΟ 43 2.000 96.000 48.000 72.000

Σημείωση : 
1. Στον  Δήμο  Αλεξάνδρειας  υπολογίζεται  η  δυνατότητα  εκτέλεσης  ημερησίως  1,5 

δρομολόγια  ,  στον  Δήμο  Νάουσας  1,2  και  στον  Δήμο  Βέροιας  από  1,5  έως  2 
δρομολόγια.  Το όχημα με αρ.  κυκλ.  ΚΗΗ 3381 του Δήμου Βέροιας είναι  μικρής 
χωρητικότητας (μικτού βάρους 7,5 τον) , σε σχέση με τα άλλα οχήματα των οποίων 
το μικτό βάρος είναι 16 τον , έκαστο .  

2. Η κατανάλωση πετρελαίου υπολογίζεται , κατά μέσο όρο , σε 0,50 λιτ/χλμ.
3. Η αξία 1 λίτρου πετρελαίου υπολογίζεται , κατά μέσο όρο , σε 1,50 €/λιτ.

Άρθρο 4 Δικαιώματα και υποχρεώσεις των συμβαλλομένων μερών.

     O   Ενιαίος  Σύνδεσμος  Διαχείρισης  Απορριμμάτων  (ΕΣΔΑ) ΟΤΑ Ν Ημαθίας   
αναλαμβάνει:
α) να  υποστηρίξει  τα  άλλα  συμβαλλόμενα  μέρη  στα  πλαίσια  αυτού  του   έργου 
παρέχοντας κάθε δυνατή διευκόλυνση , διαθέτοντας πέντε (5) απορριμματοφόρα : 
- στην  1η Ενότητα (Δήμο Βέροιας) 2 οχήματα  RENAULT V.I. 0504 με αρ. κυκλ.  ΚΗΗ 
3386 και ΚΗΗ 3385 και 1 όχημα ISUZU με αρ. κυκλ. ΚΗΗ 3381 , 
- στην  2η  Ενότητα (Δήμο Νάουσας) 1 όχημα  RENAULT V.I. 0504 με αρ. κυκλ.  ΚΗΗ 
3384 , και
- στην  3η Ενότητα  (Δήμο Αλεξάνδρειας)  1 όχημα  RENAULT V.I. 0504 με αρ. κυκλ. 
ΚΗΗ 3383.
β) να εποπτεύει και να συντονίζει τις ενέργειες που στόχο έχουν την εκτέλεση των 
όρων  της  Προγραμματικής  Σύμβασης,  ώστε  το  αποτέλεσμα  να  στηρίζει  τους 
γενικότερους  στόχους για το περιβάλλον  της Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας , 
και
γ) να συνεργάζεται με την ΕΕΑΑ ΑΕ για την μεταφόρτωση-μεταφορά των υλικών 
στο Κέντρο Διαλογής Ανακυκλώσιμων Υλικών (ΚΔΑΥ) Νεοχωρούδας .
     Οι Δήμοι της Ημαθίας ,  Αλεξάνδρεια , Βέροια και Νάουσα , αναλαμβάνουν:
α) να παράσχουν κάθε δυνατή υποστήριξη προκειμένου να διευκολυνθεί η εύρυθμη 
υλοποίηση  του  προγράμματος  και  συγκεκριμένα  ,  να  διαθέσουν  το  απαιτούμενο 
προσωπικό   σε  κάθε  ένα  απορριμματοφόρο  όχημα   ,  για  την  αποκομιδή  των 
ανακυκλώσιμων απορριμμάτων και τη μεταφορά τους στο χώρο μεταφόρτωσής τους 
ή άλλον χώρο που τυχόν επιλεγεί κατά το επόμενο διάστημα (για την ελαχιστοποίηση 
των λειτουργικών δαπανών συλλογής-μεταφοράς) και μέχρι την λήξη της παρούσας .
β) να συνεργαστούν με τον ΕΣΔΑ ΟΤΑ Ν. Ημαθίας και με την ΕΕΑΑ προκειμένου 
να  επιτευχθεί  το  καλύτερο  δυνατό  αποτέλεσμα  στο  ζήτημα  της  ενημέρωσης  και 
ευαισθητοποίησης των πολιτών .

Άρθρο 5 Χρονοδιάγραμμα – μεθοδολογία υλοποίησης του έργου.

   Η εφαρμογή του προγράμματος ανακύκλωσης υλικών συσκευασίας με διαλογή 
στην πηγή εφαρμόζεται στους τρεις Δήμους της Ημαθίας όπως αυτοί συγκροτήθηκαν 
με τον Νόμο 3852/2010 -  Πρόγραμμα «Καλλικράτης»  .
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  Ο κάθε Δήμος έχει τη  ευθύνη , εντός των διοικητικών του ορίων , για τη αποκομιδή 
και μεταφορά των υλικών στο χώρο μεταφόρτωσής τους.

Φορέας Διαχείρισης Δημοτικές  Ενότητες Πληθυσμός
ΔΗΜΟΣ ΑΛΕΞΑΝΔΡΕΙΑΣ 1. Αλεξάνδρειας

2. Αντιγονιδών
3. Μελίκης
4. Πλατέος

43.209

ΔΗΜΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ 1. Βέροιας
2. Απ. Παύλου
3. Βεργίνας
4. Δοβράς
5. Μακεδονίδος

65.968

ΔΗΜΟΣ ΝΑΟΥΣΑΣ 1. Νάουσας
2. Ανθεμίων
3. Ειρηνούπολης

34.441

Σύνολο 12 143.618

- Για την συλλογή και μεταφορά των απορριμμάτων θα χρησιμοποιηθούν πέντε (5) 
απορριμματοφόρα οχήματα εκ των οποίων τρία στον Δήμο Βέροιας και από ένα (1) 
στον   Δήμο  Νάουσας  και  Αλεξάνδρειας  αντίστοιχα  (άρθρο  4) ,  τα  οποία  έχουν 
χορηγηθεί δωρεάν στον ΕΣΔΑ από την ΕΕΑΑ .
-  Για  τη  συλλογή  των  υλικών  που  προορίζονται  για  ανακύκλωση,  υπάρχουν 
τοποθετημένοι κάδοι συλλογής , στους Δήμους ,  οι οποίοι επίσης έχουν χορηγηθεί 
δωρεάν από την ΕΕΑΑ. 
- Τα συλλεγμένα απορρίμματα  θα μεταφέρονται  αρχικά στο χώρο μεταφόρτωσης 
των υλικών όπου θα μεταφορτώνονται σε containers και θα μεταφέρονται στο Κέντρο 
Διαλογής  Ανακυκλώσιμων  Υλικών  (ΚΔΑΥ) Νεοχωρούδας.   Η συχνότητα με  την 
οποία  θα  γίνεται  η  μεταφορά  εξαρτάται  από  την  ποσότητα  των  υλικών  που  θα 
συγκεντρώνεται. 
-  Για την υλοποίηση του Προγράμματος ο κάθε  Δήμος αναλαμβάνει  τις  δαπάνες 
συλλογής και μεταφοράς των ανακυκλώσιμων συσκευασιών (άρθρο 3) .

-   Η  συχνότητα  συλλογής  και  μεταφοράς  των  απορριμμάτων  θα  γίνεται  σε 
καθημερινή βάση (άρθρο 3) .

Άρθρο 6 Πόροι
     Το κόστος για την υλοποίηση του Προγράμματος , σε ότι αφορά τη συλλογή και  
μεταφορά των ανακυκλώσιμων συσκευασιών στο χώρο μεταφόρτωσής τους (άρθρο 3) 
, θα αναλάβουν οι Δήμοι του Ν Ημαθίας  από τα ανταποδοτικά τους έσοδα. 
     Οι   υπολογιζόμενες  δαπάνες  ,  ανά κατηγορία ,   θα  περιλαμβάνονται στους 
προβλεπόμενους κωδικούς του προϋπολογισμού τους (μισθοδοσίας – λειτουργικών 
δαπανών) και συγκεκριμένα :

1. Δήμος Αλεξάνδρειας ,

α/α ΚΑΤΗΓΟΡΙΕΣ
ΔΑΠΑΝΩΝ

ΑΛΕΞΑΝΔΡΕΙΑ Κωδικός
Προϋπολογ.

1 Προσωπικό 91.200
2 Καύσιμα 21.600

Λιπαντικά 2.160
3 Συντήρηση  1.500
4 Ανταλλακτικά 3.750
5 Ασφάλιστρα 330
6 KTEO 70
7 Είδη ατομ. προστασ. 1.600

ΣΥΝΟΛΟ 122.210
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2. Δήμος Βέροιας , 

α/α ΚΑΤΗΓΟΡΙΕΣ
ΔΑΠΑΝΩΝ

ΒΕΡΟΙΑ Κωδικός
Προϋπολογ.

1 Προσωπικό 182.400
2 Καύσιμα 34.200

Λιπαντικά 3.420
3 Συντήρηση  4.200
4 Ανταλλακτικά 10.500
5 Ασφάλιστρα 990
6 KTEO 210
7 Είδη ατομ. προστασ. 3.200

ΣΥΝΟΛΟ 239.120
-

3. Δήμος Νάουσας ,

α/α ΚΑΤΗΓΟΡΙΕΣ
ΔΑΠΑΝΩΝ

ΝΑΟΥΣΑ Κωδικός
Προϋπολογ.

1 Προσωπικό 68.400
2 Καύσιμα 16.200

Λιπαντικά 1.620
3 Συντήρηση  1.500
4 Ανταλλακτικά 3.750
5 Ασφάλιστρα 330
6 KTEO 70
7 Είδη ατομ. προστασ. 1.200

ΣΥΝΟΛΟ 93.070 -

Άρθρο 7 Διάρκεια της σύμβασης

      Η διάρκεια τους παρούσας σύμβασης αρχίζει από την υπογραφή της και λήγει την 
31-12-2011 .  

Άρθρο 8 Παρακολούθηση της Σύμβασης

     Οι  συμβαλλόμενοι  αναθέτουν  την  επίβλεψη  των  όρων  και  γενικώς  την 
παρακολούθηση  υλοποίησης  της  Σύμβασης  σε  Επιτροπή  αποτελούμενη  από 
εκπροσώπους από το  κάθε συμβαλλόμενο μέρος, ως εξής:

  1. Τον κ. ……………………………, ως εκπρόσωπο του ΕΣΔΑ ΟΤΑ Νομού 
Ημαθίας , με αναπληρωτή τον κ. ……………………………….
  2. Τον κ. …………………………, ως εκπρόσωπο του Δήμου Αλεξάνδρειας, με 
αναπληρωτή τον κ. ……………………………….
  3. Τον κ. …………………………..., ως εκπρόσωπο του Δήμου Βέροιας , με 
αναπληρωτή τον κ. ……………………………….
  4. Τον κ. ……………………………, ως εκπρόσωπο του Δήμου Νάουσας , με 
αναπληρωτή τον κ. ……………………………….

    Η κοινή Επιτροπή είναι αρμόδια για την επίλυση όλων των διαφορών που είναι 
δυνατόν να προκύψουν από την ερμηνεία και εφαρμογή των άρθρων τους παρούσας 
Προγραμματικής Σύμβασης.
    Η πρωτοβουλία συγκρότησης και λειτουργίας τους Επιτροπής ανήκει στον  Ενιαίο 
Σύνδεσμο Διαχείρισης Απορριμμάτων ΟΤΑ Ν. Ημαθίας.
    Η Επιτροπή ενημερώνεται για την πορεία  υλοποίησης του προγράμματος ενώ όλα 
τα  συμβαλλόμενα  μέρη  οφείλουν  να  διευκολύνουν  την  Επιτροπή  στο  έργου  της, 
παρέχοντας τους απαραίτητες διευκρινήσεις και στοιχεία που θα ζητηθούν. 
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Άρθρο 9 Ρήτρες

    Τα συμβαλλόμενα μέρη οφείλουν  να εφαρμόζουν τους  όρους  τους  παρούσας 
προγραμματικής  σύμβασης.  Σε  περίπτωση  παράβασης  των  όρων  τους  σύμβασης 
μπορεί να επιβάλλονται με αποφάσεις του οργάνου παρακολούθησης εφαρμογής των 
όρων τους σύμβασης σε βάρος του συμβαλλόμενου που έκανε τους παραβάσεις οι 
εξής ρήτρες:

     Α. Σύσταση εφαρμογής των όρων.

     Β. Αποζημίωση για την ζημία που έχει επέλθει από την μη εφαρμογή των όρων.

Άρθρο 10 Γενικοί όροι τους Σύμβασης

     Η  επίλυση  τυχόν  διαφορών  μεταξύ  των  συμβαλλομένων  μερών  θα  γίνεται 
σύμφωνα με την ισχύουσα νομοθεσία.

Άρθρο 11       Λύση της Σύμβασης

     Η παρούσα Προγραμματική Σύμβαση δύναται να λυθεί , 
     1.  μετά  από  αίτημα  το  οποίο  θα  συνυπογράφουν  τουλάχιστον  το  1/3  των 
συμβαλλομένων  μερών,  και  απόφαση  των  Διοικητικών  Οργάνων  όλων  των 
συμβαλλομένων μερών,
     2.  με  τη  σύσταση  του  νέου  Φορέα  Διαχείρισης  Απορριμμάτων  Στερεών 
Απορριμμάτων  (Φο.Δ.Σ.Α) ,  σύμφωνα  με  το  άρθρο  104  του  Νόμου  3852/2010 
(Πρόγραμμα «Καλλικράτης») και την υπ’ αριθμό 51 Εγκύκλιο  (αρ. πρωτ. 74513/28-12-
2010) του ΥΠΕΣΑ&ΗΔ .
     3. με την κατασκευή των εγκαταστάσεων επεξεργασίας απορριμμάτων του Νομού 
Ημαθίας.
     Η παρούσα Προγραμματική Σύμβαση λήγει αυτοδίκαια στις 31/12/2011 . 

Άρθρο  12 Τελικές διατάξεις

     1.Καμιά τροποποίηση τους Προγραμματικής Σύμβασης ή επέκταση τους, λόγω 
ανάγκης εκτέλεσης συμπληρωματικών εργασιών, δεν αναγνωρίζεται χωρίς έγγραφο, 
που  υπογράφεται  από  Εκπροσώπους  των  συμβαλλομένων  Μερών  ,  που  στην 
προκειμένη περίπτωση είναι τα Μέλη τους Κοινής Επιτροπής τα οποία αποφασίζουν 
σχετικά με ομοφωνία.
      2. Η για  οποιονδήποτε λόγο ή αιτία μη άσκηση των δικαιωμάτων ή παράλειψη 
υποχρεώσεων  από  οποιοδήποτε  συμβαλλόμενο  Μέρος,  ή  η  ανοχή  καταστάσεων 
αντίθετων τους τον Προγραμματική Σύμβαση ή η καθυστέρηση στην λήξη μέτρων 
που προβλέπει η Σύμβαση αυτή, από οποιοδήποτε συμβαλλόμενο  μέρος, δεν μπορεί 
να θεωρηθεί ως παραίτηση των συμβαλλομένων μερών από δικαιώματα ή απαλλαγή 
από υποχρεώσεις τους ή αναγνώριση δικαιωμάτων στα συμβαλλόμενα Μέρη, που δεν 
αναγνωρίζονται από την Προγραμματική αυτή Σύμβαση.
     Η παρούσα Σύμβαση συντάχθηκε σε τέσσερα  (4) όμοια πρωτότυπα, τα οποία 
νόμιμα υπογράφηκαν από τους συμβαλλόμενους.

Β)  Εξουσιοδοτεί  τη  Δήμαρχο  Βέροιας,  Χαρίκλεια  Ουσουλτζόγλου-
Γεωργιάδη, για την υπογραφή της παραπάνω προγραμματικής σύμβασης.

Γ)  Ορίζει  ως  εκπρόσωπο  του  Δήμου  Βέροιας  στην  Κοινή  Επιτροπή 
Παρακολούθησης του άρθρου 8 της παραπάνω σύμβασης τον Αντιδήμαρχο Θεόδωρο 
Θεοδωρίδη, με αναπληρωτή του τον Αντιδήμαρχο Κωνσταντίνο Βοργιαζίδη.

Από  τις  διατάξεις  της  παρούσας  απόφασης  προκαλείται  δαπάνη  ύψους  € 
239.120,00 σε βάρος των αντίστοιχων Κ.Α. του προϋπολογισμού του Δήμου έτους 
2011.
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  173 / 2011
.............................................................................................……….................................

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής:

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης Δημητρούλα Γκέκα
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ

Δ. Δάσκαλος Η. Τσιαμήτρος
Μ. Σουμελίδης Δ. Κουλουριώτης
Θ. Θεοδωρίδης
Γ. Μιχαηλίδης ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ
Α. Λαζαρίδης Χ. Δουλγερίδου
Ν. Τσιαμήτρος Ι. Λιάτσου
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου Σ. Κρομμύδας
Π. Παυλίδης Η. Σοφιανίδης
Τ. Χατζηαθανασίου Σ. Μισοκέφαλος
Θ. Αγγελίνας Ι. Παπαδόπουλος
Λ. Πουλασουχίδης Α. Πέτρου
Κ. Βοργιαζίδης Α. Κακαγιάννης
Ν. Μωυσιάδης Ι. Χειμώνας
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου Ν. Αγγέλου
Π. Τσαπαρόπουλος Ι. Καπετανίδης
Α. Καγκελίδης Μ. Τέτος
Μ. Παπαϊωάννου
Θ. Κορωνάς
Κ. Συμεωνίδης
Γ. Κάκαρης
Β. Παπαδόπουλος
Λ. Τσαβδαρίδης
Α. Νεστορόπουλος
Α. Γκαμπέσης
Κ. Κοστογλίδου
Α. Βεσυρόπουλος
Β. Γιαννουλάκης
Χ. Τσιούντας
Ε. Γουναράς
Κ. Παναγιωτίδης
Α. Παπαδόπουλος

Ακριβές απόσπασμα
Βέροια  23-5-2011

Η Δήμαρχος

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ

Σ. Κουμτσίδης
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη
Γ. Ορφανίδης
Χ. Σαββαϊδου
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